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به گزارش ایسنا، سید محمد موحد در تذکری شفاهی در جلسه علنی مجلس 
از  روز   ۴۰ به  نزدیک  گفت:  رئیس جمهور  به  تذکری  در  اسلامی  شورای 
حادثه اسفبار سیل تسوج در شهرستان چرام می گذرد که زندگی مردم به تمام 
معنا نابود و راه های ارتباطی قطع شده و هیچ امکانی برای مردم وجود ندارد. 
تومان خسارت  میلیارد  دادند ۷۰۰  انجام  مسئولان  بررسی هایی که  اساس  بر 
و  آلام  کاهش  برای  اقدامی  کوچکترین  تاکنون  ولی  است  شده  پیش بینی 
رنج های مردم از سوی مسئولان انجام نشده است.وی افزود: انتظار است دولت 

انقلابی، مردمی و اسلامی به فریاد این مردم محروم و مظلوم برسد و مشکلات 
زندگی آنها را به نحو حداقلی سامان دهد. نماینده مردم کهگیلویه تأکید کرد: 
شرایط غیرقابل تحمل است، راه های ارتباطی در محدوده تسوج وجود ندارد و 
با ارزش ترین آثار میراث فرهنگی در این منطقه از بین رفته است. مشکلات 
همچنان لاینحل مانده، بنابراین از رئیس جمهور و هیئت دولت تقاضا دارم هر 
چه زودتر به پیشنهاد مجموعه استان درخصوص حل مشکلات مردم محروم 

تسوج رسیدگی شود تا سریع تر از این وضعیت نجات یابند.

سرپرست شهرداری کازرون گفت: اقدامات پیشگیرانه و برنامه ریزی اصولی 
خسارت ناشی از سیل را به حداقل خواهد رساند.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی شهرداری کازرون پیرو 
بازدید چند هفته پیش شهردار از نقاط حادثه خیز سیلاب، وی مجدداً همراه 
با مهرزاد پیرویان عضو شورای اسلامی شهر کازرون از برخی از این نقاط 

بازدید کرد.
سرپرست شهرداری در حاشیه این بازدید، اقدامات پیشگیرانه و برنامه ریزی 

با سیل عنوان کرد و گفت:  برای مقابله  اهداف شهرداری  اصولی را جزء 
از  ما پس  بود که  سیل  وقوع  مستعد  مناطق  از  برخی  سال های گذشته  در 
شناسایی،  اقدامات متناسب را برای آنها در دستور کار شهرداری قرار دادیم.
وی یکی از راه های مقابله با وقوع سیل را احداث حوضچه های دفن آب های 
سطحی عنوان کرد و یادآور شد: در همین راستا هم اکنون عملیات احداث 

چند حوضچه دفن آب سطحی در قسمت بالای میدان شورا آغاز و همچنین 
حوضچه ها  این  داخل  به  شهر  بالای  از  آب  ورود  جهت  لازم  تمهیدات 

اندیشیده شده است.
مهندس نوذری همچنین ادامه احداث کانال سیل بر را جزء برنامه های دیگر 
شهرداری جهت هدایت آب های سطحی عنوان کرد و گفت: کانال سیل بر 

بیات و کانال سیل بر شهید براتی از جمله این موارد است.
و  کوچه ها  از  برخی  جدول گذاری  و  گذاری  کانیو  همچنین  او  گفته  به 
نبود زیرساخت، در  به علت فرسودگی و قدیمی بودن و  خیابان های شهر 

دستور کار شهرداری قرار دارد.
به گزارش روابط عمومی شهرداری کازرون، کانال سیل بر شهید براتی و 
سیل بند فوقانی میدان شورا از جمله نقاطی بود که سرپرست شهرداری و 

عضو شورای اسلامی شهر از آنها بازدید کردند.

درخواست نماینده کهگیلویه و بویراحمد از رئیسی برای حل مشکلات ناشی از سیل در تسوج

تمهیدات لازم و اقدامات پیشگیرانه شهرداری کازرون جهت کاهش آسیب های ناشی از سیل

سرپرست شهرداری در جلسه شورای هماهنگی مدیریت بحران شهرداری 
گفت: محک و سنجش توانایی مدیریت شهری در زمان بروز بحران رقم 

می خورد.
کازرون،  شهرداری  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
از  این جلسه که در شهرداری برگزار شد، یکی  مهندس رضا نوذری در 
معیارهای ارزیابی عملکرد مدیریت شهرداری را مدیریت بحران در زمان 
وقوع حوادث و بحران ها عنوان کرد و افزود: نحوه عملکرد مدیریت شهری 

قبل، حین و بعد از وقوع حوادث حائز اهمیت است.
وی اضافه کرد: قبل از حادثه باید تمهیدات لازم  و وسایل مورد نیاز را 
 تهیه کرد، ضمن اینکه کنترل کردن فضا در حین و بعد از حادثه ضروری 

است.
وی با تأکید بر اینکه باید به همه جوانب و جزئیات حادثه ها توجه داشت، 
اظهار کرد: بررسی همه جوانب و جزئیات حوادث باید در اولویت باشد، 
چرا که همه ما به کلیات حوادث  آگاهی داریم، اما با جزئی نگری و در 
نظر گرفتن تمهیدات لازم برای هر جزء است که در زمان بحران می توانیم 

بر مشکلات غلبه کنیم.
با مجموعه مدیریت  ادارات شهر  سرپرست شهرداری کازرون، هماهنگی 
بحران شهرداری را  یکی از دیگر مواردی دانست که باید به آن توجه کرد 
و یادآور شد: وقتی بحران رخ می دهد و مجموعه مدیریت بحران شهرستان 
وارد عمل می شود، هر دستگاه نقش مشخصی دارد و برای مقابله با حوادث 

و مدیریت شرایط بحرانی لازم است تا هماهنگی میان ادارات از قبل شکل 
گرفته باشد.

مهندس نوذری یکی از حوادث احتمالی پیش رو در فصل پاییز و زمستان 
ادوات  و  تجهیزات  تهیه  جداول،  لایروبی  لزوم  بر  عنوان  سیل  رخداد  را 
لباس های  تهیه  آنها،  بندی  شیفت  و  نیروها  باش  آماده  و ضروری،  لازم 
مخصوص بحران، شناسایی نقاط مستعد حادثه، بررسی و رفع نقص ارتباطات 
پیشگیرانه  اقدامات  همچنین  و  یکدیگر  با  نیروها  هماهنگی  حوادث،  در 

تأکید کرد.

درست  مسیر  در  مردم  مطالبات  اگر  گفت:  کازرون  شهرداری  سرپرست 
پاسخ داده شود و مسئولان در جهت برآوردن این مطالبات تلاش کنند، هم 

مردم از آنها راضی خواهند بود و هم زمینه پیشرفت شهر فراهم می شود.
کازرون،  شهرداری  عمومی  روابط  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
مهندس رضا نوذری سرپرست شهرداری پذیرای رئیس پلیس و جمعی از 

فرماندهان نیروی انتظامی شهرستان کازرون در شهرداری بود.
سرپرست شهرداری کازرون با ابراز خرسندی از این دیدار، بحث امنیت را 
یکی از مهمترین مقوله های جامعه امروزی دانست و اظهار کرد: در بحث 
مدیریت شهری اگر بخواهیم خدماتی که به مردم ارائه می شود را به یک 
مثلث تشبیه کنیم، موضوع امنیت در رأس این مثلث قرار می گیرد و بحث 

خدمات شهری و رفاهی و بهداشتی ضلع های دیگر را تشکیل می دهند.
در  مسئولین  مضاعف  و کوشش  به تلاش  منوط  را  مردم  وی رضایتمندی 
خدمات  به  نیاز  امروز  مردم  گفت:  و  کرد  عنوان  شهر  آبادانی  و  عمران 
بیشتری دارند و تلاش و کوشش ما جهت ارائه خدمات بیشتر به مردم ضمن 

جلب رضایت مردم، تثبیت انقلاب و نظام را هم در پی خواهد داشت.
مهندس نوذری در پایان به ارتباط مداوم شهرداری با نیروی انتظامی اشاره و 
خاطرنشان کرد: هرچه تعامل و ارتباط بین شهرداری و نیروی انتظامی بیشتر 
باشد، به همان اندازه مردم از این قضیه سود خواهند برد چرا که ارائه خدمات 

در یک بستری تعاملی تسهیل می شود.
سپس سرهنگ اسماعیل زراعتیان فرمانده انتظامی شهرستان کازرون ضمن 

جایگاه  شهرداری،  سرپرست  عنوان  به  نوذری  مهندس  انتخاب  تبریک 
امروز  شهرداری  را در نظام جمهوری اسلامی مهم ارزیابی کرد و گفت: 
شهرداری ها از جایگاه مهم و حساسی برخوردار هستند و با توجه به وظایفی 

که دارد، مطالبات مردم از آنها زیاد است.
وی اضافه کرد: با توجه به تخصص و تجربیاتی که از جنابعالی در مناصب 

قبلی سراغ داریم، به امید خدا از پس این مسئولیت مهم برخواهید آمد.
رئیس پلیس شهرستان کازرون مردم کازرون را مردمی مطالبه گر توصیف 
و تصریح کرد: مردم کازرون در عین مطالبه گری مردمی قدرشناس هستند 

و کسی که به آنها خدمت کند، در پیش آنها عزیز خواهد بود
زمینه های  در  شهرداری  با  همکاری  جهت  همچنین  زراعتیان  سرهنگ 

مشترک و مرتبط اعلام آمادگی کرد.

استان فارساستان فارس
کازرون

مدیر جهاد کشاورزی 
شهرستان کازرون خبر داد؛

اختصاص 4000 هکتار از اراضی 
کشاورزی کازرون به کشت تابستانه

 

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون گفت: در تابستان 
به کشت  شهرستان  این  مزارع  از  هکتار   4000 جاری  سال 

محصولات تابستانه اختصاص یافته است.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی معاونت 
سازمان و مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان کازرون، حمید 
رشیدی اظهار کرد: از این میزان کشت 2 هزار و 400 هکتار 
به ذرت دانه ای و علوفه ای، 1450 هکتار کنجد، 100 هکتار 

به لوبیا و 50 هکتار سبزی های برگی تخصیص یافته است.
وی افزود: برداشت محصولات تابستانه در این شهرستان از 

اواسط مهر ماه آغاز و تا پایان آبان ماه ادامه خواهد داشت.
این مقام مسئول با اشاره به اینکه شهرستان کازرون به عنوان 
یکی از قطبهای کشاورزی فارس در غرب این استان واقع 
شده است تصریح کرد: پیش بینی می شود بیش از 148 هزار 
تن انواع محصولات تابستانه از مزارع این شهرستان برداشت 

شود.
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون با تأکید بر رعایت 
تولید  سمت  به  حرکت  و  زراعی  تناوب  و  کشت  اصول 
محصول سالم در کشت های تابستانه این شهرستان، بیان کرد: 
نوین کشاورزی، کم خاک ورزی، بی  از روش های  استفاده 
هرز،  علف های  و  آفات  با  بیولوژیکی  مبارزه  خاک ورزی، 
و  آبیاری  نوین  شیوه های  اجرای  و  سموم  مصرف  کاهش 
در  تابستانه  ویژگی های کشت  از  مکانیزه  انجام کشت های 

کازرون است. 

نیریز
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان نی ریز خبر 

داد؛

پایان برداشت آلوبخارای دیم 
از باغ های نی ریز

برداشت  پایان  از  نی ریز  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
آلوبخارای دیم در نی ریز خبر داد و گفت: عمده سطح زیر 
کشت این محصول در منطقه مشکان به مساحت 225 هکتار 

واقع شده که 210 هکتار آن بارور است.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 

افزود:  بصیری  علیرضا  نی ریز،  شهرستان  کشاورزی  جهاد 
عملیات برداشت آلوبخارا از اواخر مردادماه آغاز شد و در 

دهه اول شهریورماه به پایان رسید.
توجه  با  تر  آلوبخارای  محصول  عملکرد  کرد:  تصریح  وی 
به خشکسالی و سرمازدگی در سال جاری 210 تن بوده که 

نسبت به شرایط طبیعی با افت 420 تنی مواجهیم.
کاملًا  سالم،  صورت  به  محصول  این  کرد:  خاطرنشان  او 
ارگانیک و بدون استفاده از هیچ گونه کود و سموم شیمیایی 

تولید می شود.
کرد:  اظهار  و  اشاره  نیز  محصول  این  مصارف  به  بصیری 
انواع مختلف آلو در تهیه غذاهای مختلفی مانند مرغ، کوفته، 

خورش اسفناج و فسنجان به کار می رود.

استان بوشهراستان بوشهر

خارگ

خارگ صاحب »سی تی اسکن« 
می شود

اعلام  بهداشت  وزارت  اطلاع رسانی  و  عمومی  روابط  مرکز 
دستگاه  خرید  بوشهر  استان  نفت  درمان  و  بهداشت  کرد: 
سی تی اسکن برای جزیره خارگ را متقبل شده و دانشگاه 
علوم پزشکی نیز مجوزهای استقرار این دستگاه را اخذ کرده 

است.
به گزارش ایسنا، مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت 
بوشهر  استان  نفت  درمان  و  بهداشت  است:  بهداشت آورده 
را  اسلایس   ۱۶ دستگاه سی تی اسکن  شده اند که یک  متقبل 
ارائه  جهت  خارگ  جزیره  نفت  بیمارستان  در  و  خریداری 
خدمات تشخیصی به مردم این جزیره نصب و راه اندازی کند.
مجوزهای لازم  کلیه  بوشهر  پزشکی  علوم  دانشگاه  همچنین 
را درخصوص نصب و راه اندازی سی تی اسکن در بیمارستان 

نفت جزیره خارگ صادر کرده است.

کنگان

ابتکار پلیس »کنگان« برای کاهش 
تصادف جاده ای با شتر

از نصب گردنبند شب نما  انتظامی شهرستان کنگان  فرمانده 
بر بدن شترهای حاشیه ای جاده ای به منظور کاهش تصادفات 

خبر داد.
به گزارش خبرگزاری فارس از شهرستان کنگان، سرهنگ 
شترهای  بدن  بر  شب نما  گردنبند  نصب  از  رضایی  رهام 
حاشیه ای جاده ای به منظور کاهش تصادفات خبر داد و اظهار 
داشت: با توجه به افزایش وقوع تصادفات جاده ای و برخورد 

زمان  در  خصوص  به  اهلی  حیوانات  با  عبوری  خودروهای 
تاریکی هوا، پلیس راه این شهرستان در اقدامی مبتکرانه اقدام 
بدن شترهای در حال چرا در  بر  به نصب گردنبند شب نما 

حاشیه جاده کردند.
از  پس  داشت:  اظهار  کنگان  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
شناسایی مالکان شترهای، بر دورگردن و پاهای این حیوانات 

گردنبند شب نما نصب شد.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

بندرعباس

رئیس سازمان مدیریت حمل و نقل بار 
و مسافر شهرداری بندرعباس خبر داد؛

اعطای تسهیلات 
به تاکسیرانان بندرعباس 

برای خرید دستگاه کارت خوان

بار و مسافر شهرداری  نقل  رئیس سازمان مدیریت حمل و 
صندوق  با  سازمان  این  تفاهم نامه  انعقاد  از  بندرعباس 
به  ویژه  تسهیلات  پرداخت  منظور  به  امید  کارآفرینی 
تاکسیرانان به جهت مجهز شدن تاکسی های درون شهری به 

دستگاه کارتخوان خبر داد.
به  اشاره  با  اخلاقی  حسین  بندرعباس،  از  ایلنا  گزارش   به 
ضرورت تلاش برای سلامت شهروندان و رانندگان، عنوان 
کرد: به منظور ارتقای سطح پرداخت الکترونیکی در دوران 
با  تسهیلات  اعطای  جهت  رانندگان  نام نویسی  کرونا  شیوع 

شرایط ویژه آغاز شده است.
این مقام مسئول اضافه کرد: اعطای تسهیلات در چند مرحله 
است که مرحله نخست ۵۰۰ راننده تاکسی جهت معرفی به 

صندوق کارآفرینی استان هرمزگان نام نویسی می شوند.
بار و مسافر شهرداری  نقل  رئیس سازمان مدیریت حمل و 
بندرعباس با اشاره به حمایت از رانندگان تاکسی و همچنین 
کرونا  بیماری  شیوع  زمان  در  شهروندان  سلامت  حفظ 
استثنایی  شرایط  با  تسهیلات  این  اعطای  کرد:  خاطرنشان 
انجام  ماهه  بازپرداخت ۳۶  اخذ سود ۴ درصد و همچنین  و 

می شود.
از دستگاه  استفاده  ادامه تأکید کرد: در صورت  اخلاقی در 
رانندگان  مالی  گردش  و  تراکنش  افزایش  و  کارتخوان 
تاکسی می توانند از صندوق کارآفرینی امید وام های کم بهره 

دیگری نیز دریافت کنند.
اخلاقی خاطرنشان کرد: رانندگان تاکسی در تمامی خطوط 
می توانند جهت بهره مندی از این تسهیلات و دریافت دستگاه 
کارتخوان، جهت نام نویسی هر چه سریعتر به واحد بازرسی 

واقع در پایانه مسافربری خلیج فارس مراجعه کنند.

استان خوزستاناستان خوزستان

شادگان

نماینده مردم شادگان در مجلس:

جاده دارخوین - شادگان 
از غیرایمن ترین محورهای 

خوزستان است

 
 

 

نماینده مردم شادگان ضمن اعلام نگرانی شدید از وضعیت 
نامناسب جاده دارخوین - شادگان گفت: این جاده یکی از 

ناایمن ترین محورهای اصلی استان خوزستان است.
حجت الاسلام مجید ناصری نژاد در گفت وگو با خبرنگار مهر 
اظهار کرد: طرح تعریض این جاده بیش از ۱۰ سال است که 
آغاز شده و پیمانکاران در سه قطعه مشغول کار هستند اما 

سرعت کار بسیار پایین است.
وی، پرداخت نشدن به موقع مطالبات و نظارت دقیق بر کار 
قطعات  افزود:  و  دانست  پروژه  مشکلات  از  را  پیمانکاران 
ابتدا و انتهایی پروژه در مراحل نهایی است و اگر مطالبات 

پیمانکاران پرداخت شود به سرعت تمام می شود.
نماینده مردم شادگان در مجلس تصریح کرد: تأمین روشنایی 
درخواست  دیگر  جاده  این  در  هشداردهنده  موانع  نصب  و 
ما از وزارت راه است تا دیگر شاهد حوادث ناگوار در این 

مسیر نباشیم.
راه های روستایی شادگان  به وضعیت  ادامه  در  نژاد  ناصری 
پرداخت و گفت: جاده های روستایی به خصوص منصوره و 
بوزی- گرگر وضعیت مناسبی ندارند و نیازمند رسیدگی و 

تکمیل پروژه های تعریف شده هستند.
به  اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس  انرژی  کمیسیون  عضو 
شادگان-خرمشهر  خمینی-  امام  بندر  راه آهن  طرح  اهمیت 
اظهار کرد: این پروژه ملی سال گذشته کلنگ زنی شد اما 
اعتبارات این پروژه نیز پرداخت نشده و کار به کندی پیش 

می رود.
وی با تأکید بر شعار ساخت یک میلیون واحد مسکونی در 
سال گفت: مسکن مهر شهرستان شادگان چندین سال است 
که متوقف است و باعث ناراحتی مردم شده است که از وزیر 
طرح های  تکمیل  که  می شود  درخواست  شهرسازی  و  راه 

نیمه کاره مسکن مهر را در اولویت قرار دهند.
ناصری نژاد با اشاره به آخرین وضعیت بندر شادگان گفت: 
با توجه به قوانین و مقررات جدید کشورهای حاشیه خلیج 
و نیاز به پهلوگیری کشتی های بزرگ تر، احداث اسکله دوم 

بندر شادگان ضروری به نظر می رسد.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

یاسوج

رئیس دانشگاه یاسوج:
دانشگاه یاسوج برای توسعه

 کهگیلویه و بویراحمد ۳0 طرح 
پژوهشی منعقد کرد 

 
 

 

امسال  ابتدای  از  دانشگاه  این  گفت:  یاسوج  دانشگاه  رئیس 
تاکنون ۳۰ طرح پژوهشی برای کمک به توسعه کهگیلویه و 
بویراحمد و رفع مسائل و مشکلات مختلف آن منعقد کرده 

است. 
احمد عریان در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: 
اعتبار این تعداد طرح پژوهشی منعقد شده ۳۰ میلیارد ریال 

بوده است. 
در  پژوهشی  طرح های  این  از  عمده ای  بخش  افزود:  وی 
راهسازی،  ساختمان ها،  مقاوم سازی  سخت،  سی  زلزله  زمینه 
از  اجتماعی  نفت و گاز، گردشگری،  کشاورزی و مسائل 
با  مرتبط  فرهنگی  موضوع های  و  سرقت  خودکشی،  قبیل 

صداوسیما است. 
رئیس دانشگاه یاسوج بیان کرد: پیش بینی می شود که حجم 
طرح های پژوهشی دانشگاه یاسوج تا پایان امسال از مبلغ ۵۰ 

میلیارد ریال فراتر رود. 
با صنعت در  ارتباط دانشگاه  عریان عنوان کرد: مقوله مهم 
ظرفیت  به  توجه  با  اما  داشته  مناسبی  رشد  یاسوج  دانشگاه 
چشمگیر این دانشگاه تا رسیدن به جایگاه واقعی فاصله دارد. 
وی با اشاره به اینکه سال ۱۳۹۶ تعداد ۶ طرح پژوهشی در 
دانشگاه یاسوج اجرا شد، ابراز داشت: هم اینک با فعالیت های 
انجام شده ۱۰۰ طرح پژوهشی در این دانشگاه در حال اجرا 

است. 
به  مربوط  پژوهشی  طرح های  این  درصد   ۹۰ گفت:  عریان 
به  مربوط  نیز  مابقی  درصد   ۱۰ و  بویراحمد  و  کهگیلویه 

استان های دیگر است. 
وی اظهار داشت: امروز باید دانشگاه بیش از پیش در خدمت 
جامعه بوده و برای رفع مسائل و مشکلات مردم گام بردارد. 
با  یاسوج  دانشگاه  سوی  از  مناسبی  ارتباط  افزود:  عریان 
بخش های مختلف کهگیلویه و بویراحمد برای رفع مسائل و 

مشکلات استان و فراتر از آن شکل گرفته است. 
وی فضای کلی دانشگاه یاسوج را آرام، علمی و رو به رشد 
از وضعیت  فراتر  این دانشگاه  بیان کرد: ظرفیت  دانست و 
فعلی بوده و تلاش می شود که به جایگاه واقعی خود برسد هر 

چند که هنوز تا شرایط مطلوب فاصله زیادی دارد. 

سرپرست شهرداری کازرون:
توان مدیریت شهری در زمان بروز بحران محک می خورد

سرپرست شهرداری کازرون:
پاسخ به مطالبات مردم در مسیر درست، زمینه ساز جلب رضایت مردم و پیشرفت شهر است

شهرداری 
کازرون


